.بيـــــــــــــان حالــــــــــــــــــــة
 الأســــــــــــم: أستاذ دكتور/ وفاء محمد أحمد فرغلى
جهة العمــــــــــــــل: كلية الطب قسم الأمراض العصبية و النفسية 

تاريخ الميـــــــــــــلاد: 12/4 1958

الديانة : مسلمة                                   الحالة الإجتماعية: متزوجة
جهة الميلاد: أسيوط                             الجنسية: مصرية 

الوظيفة الحاليــــــــــــــــة: أستاذ
التاريـــــــــــــــخ العلمـــــــــــــــــــــى:

بكالوريوس الطب و الجراحة سبتمبر 1982 بتقدير جيد جدا مع مرتبة الشرف من جامعة أسيوط.

ماجستير فى الأمراض العصبية و النفسية 25 يونيو 1988بتقدير جيد جدا من جامعة أسيوط.
دكتوراه فى الأمراض العصبية 16 يناير1994 من جامعة أسيوط.
التــخصــص:   الأمراض العصبية

التـــــــــــــــــــــــــدرج الوظــــــــــــــــــــــيفى:

طبيب إمتياز بالمستشفى الجامعى – جامعة أسيوط إعتبارا من 1/3/1983

طبيب مقيم بالمستشفى الجامعى- جامعة أسيوط إعتبارا من 1/3/1984

معيد الأمراض العصبية و النفسية بقسم أمراض الباطنة الخاصة بكلية الطب جامعة أسيوط إعتبارا من 12/3/1987

مدرس مساعد الأمراض العصبية و النفسـية بقسم أمراض الباطنة الخاصة بكلية الطب جامعة أسيوط إعتبارا من 1/9/1988
مدرس الأمراض العصبية و النفسـية بقسم أمراض الباطنة الخاصة بكلية الطب جامعة أسيوط إعتبارا من 20/2/1994

أستاذ مساعد الأمراض العصبية بقسم الأمراض العصبية و النفسية بكلية الطب جامعة أسيوط إعتبارا من 28/2/1999
أستاذ الأمراض العصبية بقسم الأمراض العصبية و النفسية بكلية الطب جامعة أسيوط إعتبارا من 29/2/2004

Case statement

 Name: Professor / Wafaa Mohamed Ahmed Farghally

Affiliation: Faculty of Medicine, Department of Neurology and psychological

Date of Birth: 12/41958

Religion: Muslim Marital status: Married

Place of Birth: Assiut Nationality: Egyptian

Current Position: Professor of neurology
Scientific history:

Bachelor of Medicine and Surgery September 1982 a very good grade with honors from the University of Assiut.

Master of neurological diseases and psychological June 25, 1988 a very good estimate of Assiut University.

Doctorate in neurological diseases January 16, 1994 from Asyut University.

Specialization: Neurology

Gradient title:

Resident doctor at the Neurology department- Asyut University Hospitals, from 01/03/1984

Assistant lecturer of neurology and psychiatry department, Asyut University Faculty of Medicine, starting from 01/09/1988

Lecturer of neurological diseases, Department of Neurology, Asyut University Faculty of Medicine, starting from 02/20/1994

Assistant Professor of Neurology, Department of Neurology and psychiatry, Faculty of Medicine Asyut University from 28/02/1999

Professor of Neurology, Department of Neurology and psychiatry, Faculty of Medicine Asyut University from 02/29/2004
